禁毒基金捐款收據申請表格
Receipt Request Form for Donation to Beat Drugs Fund
捐款詳情 Donation details

□
滙豐銀行 HSBC 戶口號碼 Account number: 004-511-666653-001
□
中國銀行 Bank of China 戶口號碼 Account number: 012-875-0-043862-5
捐款 Donation:
港幣 Hong Kong Dollars 
元

· 支票 Cheque – 銀行 Bank : 
 支票號碼 Cheque number : 



· 轉賬 Transfer – 請說明方式，如櫃員機/網上轉賬：







Please specify e.g. ATM / Internet：






捐款日期Date of making donation : 






	收據抬頭人 / 團體名稱

Name of the addressee of the receipt
	郵寄地址
Postal address

	
	


如收據抬頭人 / 團體多於一個，請另加附頁列明
If there is more than one addressee, please list the details in separate sheet

聯絡人資料 Contact information

	姓名 Name：
	
	先生 / 小姐 / 女士

	
	Mr / Miss / Ms
	

	電話 Telephone number:
	(日間 Daytime)
	

	
	(其他 Others)
	

	地址 Address :
	

	
	


請將銀行存款單正本、櫃員機收據正本，或網上轉賬交易紀錄，連同填妥之此表格寄回禁毒基金會 (地址：香港金鐘道66號金鐘道政府合署高座30樓)
Please forward the original bank pay-in slip, the original ATM receipt, or the Internet transfer record, together with this completed form, to the Beat Drugs Fund Association (Address: 30/F, High Block, Queensway Government Offices, 66 Queensway, Hong Kong)
注意 Notes
(1)
捐款港幣100元或以上才會發出收據。
Receipt will only be issued for donation of HK$100 or above.

(2) 捐款人所提供的資料，將用於處理發出捐獻禁毒基金收據捐款及其他相關事宜的用途。禁毒基金會人員、各政策局局長、部門首長及/或獲指派負責處理正式收據及有關事宜的人員，都可以得知這些資料。

The information provided by the donor will be used for processing issuance of donation receipt for donation to Beat Drugs Fund and other related purposes.  It may be disclosed to members of the Beat Drugs Fund Association, Heads of Bureau/Department and/or their designated officer who are required to handle issuance of donation receipt for donation to Beat Drugs Fund and other related matters.
(3) 如捐款人未能提供一切所需的資料，負責人員將無法處理此申請。
This application will not be processed if the donor fails to provide all the information requested.















